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Год. V. Варна, 10 Юлий 1915 год. Брой 12. 

Р &* Р Н Е Н С И II 

ИЗДАВА ВАРНЕНСКАТА ОКРЪЖНА ПОСТОЯННА КОШПСКЯ. 

Излиза най-малко трн пъти въ м4сеца. 
Абонаиентъ 2 лева годишно, 1 левъ за 6 месеца, 
на общжните, училищата, кръчмптв, хотелигв и 

кафенетата въ окръга — безплатно. 
Венчко що се отнася до вестнпка да се изпраща 

до: Постоянната Комисия — Варна. 

За обявления общински и такива отъ др, 
ждения се плаща: за I отр. 04 ст. на ду...., а въ 

другите останали страници по ОВ ст. на дуяа. 

Обявления и реклами отъ частнп лица, се прие-
матъ за печатъ при износни условия. 

и 

Печатница 
„ В О Й Н И К О В Ъ 

Варна. 
Съобщава за знание на 

Р. Г. общинските кметове 
въ окръга, че приема да от
печатва избирателните имъ 
с п и с ъ ц и по новата Форма, съгласно 
окръжната телеграма съ конто срока на 
свгашнитг) избер. картн С8 продължава 
за още 3 г., в ъ н а й - с к о р о в р е м е 
въ брошури по 50—100 ек
земпляра съ корици и заши
ти съ тель. 

Въ ожлцата печатница има 
и всички счетоводни и дело
водни книжа за • сел. общи
ни и у-ните настоятелства. 

Всички форми по мобилизацията и 
канцвл. потреби съ най-износни ц!ни отъ 
другит! книжари въ окрга. 

Печатница 
,войниковъ«., 

Нефицпаленъ отд^лъ. 

ПРОТОКОЛ 
№ II 

На Варненския Окржжвнъ СъвЪтъ отъ 
27 й Септемврий 1914 год. 

Трета редовна сесия отъ 1Х-й Избирате-
ленъ периодъ. 

Заседанието се откри въ 2 часа сд*дъ 
пладне въ помещението • на Варненската 
Окр Иостояна Комисии, отъ Нредседа-
телствующи г. Юр Ивановъ и вь при-
сътстаието на членовете: Д. Вълкановъ, 
И. Едрецовъ, Вл Димитровъ, Д Кондонъ, 
Ат. Ивановъ, Д. Колевъ. Н. Марнновъ В. 
Т. Назъропъ, Д. Шнкснъ, Ив Апалякош,, 
Ст II. Караджонь, В. Ннгодонъ, (,'л. То
доровъ, Я. Дянковь, Ив Николовъ, М. 
Русевъ, Б. Михалевъ, X Реджебовъ, Ил. 
Ангеловъ, и Зл. Иетровь, а въ отсътствие-
то на членовете.- Г Пасаровъ. Д-ръ П. 
Ранковъ, Д Кенковь, Д. Милковъ, Вд. Ку-
ловъ, по неизвестни на Съвета причини, а 
Я. Тодоровъ п В. Ведевъ въ командировка 
и Н. Стефановъ, В. Тодоровъ, които с& 
въ отпускъ. 

Откриване заседанието. 
Понеже присътствувагь повече отъ по-

ловинат членове на съвета, председател-
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ствующня, обяви заседанието за открито 
въ 2 часа следъ пладне. 

Прочитание, приемание и подписвание 
протокола подъ М. 9. 

Прочете се протокола на Окр. Съветъ 
отъ 25-й того подъ М 9, който се прие 

и подпива съ следното допълнение: Съве
тника г Шиковъ, заяви че въ мотивите 
си изказани въ ръшението М 46, между 
другото е казалъ: „прочете закона за ско-
товъдството нам4кналъ бнлъ да се взематъ 
въ съображевия определените* съ него при
ходи, и въ недосгатъчностьта си да се до-
пълнятъ съ средствата на окръга и дър
жавата" 

Р Е Ш Е Н И Е № 53. 

Разрешение отпукъ на окр. съвЪтникъ 
Сл. Тодоровъ за 29-й ЗО-й того 

Окр. Съвътнивъ Сл Тодоровъ помоли 
Окр. Съветъ да му разреша двудневенъ 
отпускъ за 29-й ЗО-й того по важни до
машни причини. 

Гласуваво Окр. Съветъ, Р Е Ш И : Раз
решава на Окр. СъвЬтнпкъ Сл. Тодоровъ, 
двудневнъ огпускъ считанъ отъ 29 й 30 й 
того по важви домашни причини. 

РЪШЕНИЕ № 54. 

Ра8р*шаване отпускъ на Окр Съвет-
никъ В. Т. Пазжровъ за 29 й того. 

Окр Съветникъ В. Т. Назъровъ помо
ли Окр. Съветъ да му разреши отпускъ 
ва 29-й того по сждебни причини. 

Гласувано Окр. Съветъ, РЪГЛИ.* Раз
решава на Окр. Оъвътникъ В. Т. На-
зжровъ еднодвевенъ отпускъ за 29-й того 
по сждебви причини. 

РЪШЕНИЕ М 55. 

Разглеждание доклада на постояното 
прнсътствие по сжд бнитб процеси на ок-
ржга. 

Пр4дседателствуюпдня прочете доклада 

на постояното присътствие отъ 25-й того 
съ който дава обстойни сведения аа поло
жението нн процесит* завздеви отъ и про-
тивъ окр. каса. 

Следъ прочитание доклада пр4дседа-
телствующиятъ даде думата на Окр. Съв4-
твикъ Вл. Димитровъ. 

Вл Димитровъ: Господа Съветници, за 
да бжде доклада подробенъ това стана въ 
едно отъ миналите заседания по мое ис-
вавие, обаче азъ го намирамъ пакъ за не-
пъленъ, както е наприм4ръ съ делото на 
Георги Георговъ за което вищо не се знае. 
Азъ съмъ партизанинъ на идеята въ уч
режденията да се не създаватъ процеси, 
такива да се отбегватъ винаги, само по не-
възможность да се завеждатъ. Постоявата 
Комисия има доста процеси, които тр4бва 
да се ликвидиратъ: по делото зав4дево по 
спорния зпдъ отъ Вергиния 0 . Есаянъ за 
5ЮО лева, казва се, че в ъ . първата ин
станция се защищавало делото отъ адво
ката Кжневъ, а въ втората инстанция еж 
упълномощени адвокатите Ст. Савовъ и Ст. 
X. Колевъ, не мога да си го обясня защо 
еж тия двама адвокати. Щомъ се менятъ 
адвокатитъ дълата се губятъ. Мотиватъ че 
Кжневъ искалъ много възнаграждение, то-
гива защо еж условени двама, за наемите 
които има да се събиратъ като Д. Атана 
совъ и др. защо не еж събрани, а е дока
рана работата до процеси Сяедватъ ц4яъ 
редъ процеои н отъ доклада не се вижда 
кои еж технит-е защитници, за да се по-
канятъ да ликвидиратъ съ делата Има 
дела ненасрочени още. Как/ь е станало за
веждането на делото противъ Г. Георговъ 
вемога да си го обясня Чудно ми е тоя 
патриотъ който отива въ Росия да докарва 
коне и търгува да.ть ги е на лечение въ 
Окр Лечебница и то безъ пари Йев4р-
вамъ че Комисията ще може да го осъди 
по делото, както и да събере паригЬ отъ 
него, понеже той е спекулантннъ и ще мо 
же да се изплъзне подъ пр4ддогъ че ко
нете еж държавни и пр. За листов^т-Ь по 
по които длъжниците еж иеежетоятелнн 
требва да се заличатъ отъ вземанките на 
овржга. Герчо Петровъ, който и днесъ 
стон въ курорта чудно ми се вижда какъ 
стои неиздълженъ съ 16ОО лева Това по-
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в е съ курорта е нежелатено да става. 
Ако има да взема отъ комисията отъ на
емъ за бежанците да вземе своята взе-
манка, а това що има да дава да си го 
изплати. Делото за 7110 лв необходимо е 
да се заведе. 

П. Едрецовъ; Обеснява че въ лечебни
цата завежда сметката ветеринарния л*-
карь. Азъ не зная отъ какъвъ родъ бо
лести добитъците се лекуватъ тамъ, това 
знае лекаря. Представи ми се отъ лекаря 
сметката по лекуванието на конете Георги 
Георговъ и понеже той е Софийски жпте-
тель то беше нуждно да се заведе делото 
въ София, за това и се потърси единъ 
адвокатъ и като тъкъвъ се упълномощи 
младия адвокатъ Бобчевъ който заведе 
делото и поиска обезпечение, което се до
пусна, при преьеждание въ изпълнение 
заповедьта посочи се за описвание на е-
динъ коньнаходящъ се на лечение-въ ве
теринарната лечебница на сжщпя, но пре-
дъ видъ мараториума продажбата 64 
спрена. 

Вл. Димитровъ: Комисията която б* из
брана да уреди ветеринарния въпросъ до
бре ще направи да съетави единъ правид-
нпкъ, въ който да определи реда и начв-
на за приемание и лекувание на разните 
добитъцр и събирание таксата. 

Д. Шишковъ; Какъ е възможно отъ две 
години да стон коня въ ветеринарната ле
чебница. 

II. Едрецовъ: Обяснява че при завеж-
данието |на разните д4ла неможе да се 
прави разлика за способностьта на адвока
тите, и винаги се гледа интереса на окр. 
каса при това за конкрентния случай не-
можеше друго да се направи безь сждъ, 
защото стуианина на коня и до сега не 
се явява да си го получи. 

Е. Дянковъ: Обясняка че пр4ди да се 
разгледа въпросното дело два дни но ра
но се явилъ Варненския адвокатъ Къневъ 
и предложилъ освенъ законното възнагра
ждение и одделно още ЗОО лева за пжтнн 
и други. Понеже беше останалъ само 
единъ день до разглеждание на делото ние 
б*хме принудени да условимъ и упълно-

мощимъ адвоката Ст. Савовъ съ законно 
то възнаграждение, Къневъ има ппсменж 
предложение за исканието си приюженс 
къмъ преписката. 

Д. Кондовъ; Нротнвъ Г Петрова ИМЕ 
два изпълнителни листове и то 1а старв 
наеми. Има клауза въ поемнит-е условия 
че щомъ е нередовенъ платецъ единъ нае-
матель или предприемачъ отнема му се 
предприятието • 

П. Едрецовъ; Верно, но понеже той има 
поржчи^ли, а пъкъ има ц да взема отъ 
наема отъ бежанците отъ комисията. Ос
венъ това той прави рекламация, искаше 
да не плаща по причина ня пойната. После 
прави рекламации и предъ държавата като 
искаше да му се плати наемъ за живелите 
войници- въ курорта и то въ размеръ на 
4000 лева. Намислихме да секвестираме за 
оир. вземанка часть отъ тая сума, обаче 
той по после изплати часть отъ длъжямит-е 
се наеми къмъ окр. каса като останаха да 
длъжи около 1500 лева. Тая сума стои и 
до сега по причина че той има да полу
чава за наемъ на бежанците отъ окр. каса 
приблизително такава сума, за която си взе
манка има подадено заявление до Окр. Съ-
ветъ, който и призна вземанката му за ре
довна. По тоя въпросъ не заслужава да 
се прави упрекъ на постоянното приежт
етвие което достатъчо се е грижело за 
вземавиита на окр каса. 

Д. Шиковъ: Делото заведено за зида 
отъ Вергння 0. Есаянъ е за окр. каса отъ 
годе.ма важность. Не е требвало на вре
мето си да се завежда, обаче се е завело 
и сега ще требва да се води до край за 
да не би да се изтърве местото. Обръща 
вниманието на постояното приежтетвие за 
делото заведено отъ Ст. Ив. Пляковъ и 
Ив Пройковъ за неколко декаря ниви отъ 
окр. стопанство 

П. Едрецовъ: Не требва да се обръща 
вниманието на постояното приежтетвие по 
тоя процесъ. но требва да се вземе въ съо
бражение важностьта и ценностьта му. 
Обяснява че еж биле събрани достатъчно 
доказателства по въпросното дело и че не
мяло опасность то да бжде загубено, а на-
противъ е спечелено. 
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Д. Шиковъ: Подържамъ че тръбва да 
е ликвидира съ наема на Г. Петровъ, да 
гу се прехване вземанката и да се съ-
ере горницата яко остане длъженъ по 
!аема. 

Д. Кондовъ: Да се обясни местото по 
фоцеса на зида заведено противъ коми-
:иятата отъ Есаянъ, оценено 5100 лева, 
сакво пространство ваема то и пр. понеже 
>тъ доклада се вижда че въпроса се ка-
;ае за некакъвъ си зидъ. 

П Едрецовъ: Обяснява, че спора е билъ 
>а зида на стената за местото върху което 
5 била построена архивата на постояната 
хомпсия. 

Д. Шиковъ: Изтъква цвиностьта на 
кгЬстото отъ въпросния зидъ, което" место 
споредъ днешното си -положение е било 
ценно за помещението на постояната ко
мисия. 

Окр. Съветъ като изслуша доклада ча 
постояното присжтствпе и направените де
бати по него мина за разглежланве на 
следующата точка отъ дневния редъ. 

РЪШЕНИЕ № 56. 

Разглеждание писмото на Българската 
Кооперативна Банка застраховатеденъ от-
дЪлъ подъ вх. № 22 отъ 23-8 т. г 

Главния секретарь прочете писмото на 
Българската централна Кооперативна Банка, 
подъ вх. Л й 22 отъ 23 й того, относи
телно определяние едно лице за съветникъ 
при казаната банка по застрахованпе зем-
леделските произведения отъ Варненския 
окржгъ за периода 1914—1916 години, съ
гласно чл. 20 отъ закона за застраховане 
ва земледелскитЬ произведения отъ гра
душка 

Пр*едседателствующиятъ обясни, че ли
цето което ще требвало да се избере, отъ 
окржга за членъ иа Централната Коопера
тивна Банка требвало да бжде човекъ чес-
тенъ, интелегентенъ да се ползува съ добро 
име и влияние и да има самъ спопан-
ство. 

Д. Шиковъ: Правн предложение да 

бжде избранъ за членъ въ Кооперативната 
Банка лицето Недю Кръстевъ отъ с Ко-
чакъ, Варненско който е бивши учитель а 
сега се е посветилъ изключително въ зем
леделието. 

Председателствующиятъ: Има предло
жение отъ г. Шиковъ, за члевъ на Коопе-
ративата Банка отъ Варненския окржгъ да 
бжде избрано лицето Недю Кръстевъ отъ 
с. Кочакъ, Варвенско. 

Гласуваво, Окр. Съветъ 

Р Ъ Ш И : 

Избира за членъ на Българската Цен
трална Кооперативна Банка, отъ Варнен
ския Окрж!^ жителя на с. Кочакъ Недю 
Кръстевъ. 

РЪШЕНИЕ № 57. 

Разглеждание писмото на Министерст
вото на Земледелието и Държавните Ииотн 
подъ вх. № 24 отъ 23-й того. 

Председателствующиятъ прочете пис
мото яа Минстерството на Земледелието и 
Държавните Имоти отделевие за земледе
лието и пр. подъ вх. № 24 отъ 23 того, 
за избирание трима съветници за членове 
на Окр. Земледелски Съветъ, съгласно чл. 
13 буква В отъ закона за земледелчески-
тЬ съвети въ Царството, като обяснява че 
следвало да се избератъ отъ околия единъ 
членъ. 

Д. Шиковъ: Господа понеже добр* по»-
навамъ жителите изъ окржга, предлагамъ 
да бждатъ избрани за членове на Окр. Зем-
лед4лчески Съветъ еледвитъ лица: за Про
вадийска околия Юрданъ Ивановъ отъ с. 
Кривня; за Варненската селска околия; 
Иванъ Петровъ Бомбовъ отъ с. Козлуджа 
за Варненската Градска околия Иванъ 
Ласкалевъ отъ гр Варна. 

Председателствующиятъ: Положи пред
ложението ва г. Щикова на гласувание 
и Окр. Съветъ 



Брой 12 Варненски Окръжвнъ Вестникъ Стр. 5 

Р Е Ш И : . 

Избира аа членове на Варненския Окр. 
Земледълчески Съветъ слЬднигЬ лица: за 
Провадийската Околия Юрданъ Ивановъ 
отъ с. Кривня; за Варненската селска око
лия Ивааъ 11етровъ Вомбовъ, отъ с. Коз-
луджа и за Варненската Градска Околия, 
Иванъ Паскалевъ отъ гр Варна. 

РЪШЕНИЕ № 58. 

Разрешаване отпускъ на Окр. Съв4т-
никъ Д. Шиковъ за 29 й того. 

Окр. Съв4тникъ Д. Шиковъ помоли 
Съвета да му разреши еднодневенъ от
пускъ за 29 й того по важни домашни 
причини. 

Гласувано Окр. Съветъ 

Р Ъ Ш И: 

Разр4шава на Окр. Оъветникъ Д. Ши
ковъ еднодневенъ отпускъ за 29-й того но 
важни домашни причини. 

РЕШЕНИЕ № 59 

Разрешаване отпускъ на Окр. Съв4т-
никъ В. Няголовъ за 29-й того. 

Окр; Съветникъ В. Няголовъ помоли 
Съв4та да му разреши еднодневенъ от
пускъ за 29-й того по важни домашна 
причини 

Гласувано Окр. Съв4тъ, 

Р Ъ Ш И: 

Разрешава на окр Съв4тникъ В. Ня
головъ еднодневенъ отпускъ за 29-й того 
по домашни причини. 

РЪШЕНИЕ № 60. 

Разрешаване отпускъ на Окр. Съвет
никъ Ст. П. Караджовъ за 29-й того. 

Окр. Съветникъ Ст. П. Караджовъ по
моли Съв4та да му разръпш еднодневенъ 
отпускъ за 29-й того по домашни причини. 

Гласувано, Окр. Съветъ, 

Р Ъ Ш И : 

Разрешава еднодневенъ отпускъ на Ст. 
П. Караджовъ за 29-й того по домашни 
причини. 

Нареждание дневния редъ за 29-й того. 
Председателствующиятъ съобщи и Окр. 

Съв1тъ прие за 29-й того слЪдниятъ дне-
венъ редъ: 

1. Продължение дневния редъ отъ 
27-й того; 2. Разглеждание молбата на 
чиновниците при постоянвта комисия за 
възвръщание ударжанитй имъ прйзъ вр-в-
ме на войната двете трети части отъ зап
латите имъ; 3. Разглеждание молбата на 
бившия наематель на горнята стопанска 
воденица Д. Атанасовъ за опрощавание 
наемъ; 4. Докладъ на постоянната коми
сия по отпуснатите заемообразно 4000 
дева на болницата -Парашкева Никодау" 
и 5. Докладъ на постоянната комисия по 
въпроса за градобойнвтв ракети на Бъл
гарската пиротехническа фабрика въ гр. 
София на Г. С Вудевски. 

Закриване заседанието. 
Понеже времето 64 доста напреднало 

Председателствующиятъ обяви заседание
то за закрито въ 6 часа вечертьта. 

На оргинала подписали всички при-
сътствующи въ заседанието Г. Г. Окр&ж-
нн Съв4тници. 

Верно: 
Секр. Бирникъ; Ст. Калдъръмовъ. 

ПРОТОКОЛЪ 
№ 12 

На Варненския Окржжанъ Съвътъ отъ 
29 й Септемврий 1914 год. 

Трета редовна сесия отъ IX й Избира-
твленъ периодъ. 

Заседанието се откри въ 3 часа слъдъ 
пладвй въ помещението на Постояната Ко* 
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инсня отъ-Председателя Н. Стефановъ въ 
прнсжтствието на членовегЬ: Д. Вълкановъ, 
П. Едрецовъ, Вл. Дпмитровъ, Д Еондовъ, 
Д-ръ П. Ранковъ, Я. Тодоровъ, Ат. Ива-
новъ, Д. Колевъ, Н. Мариновъ, Ив. Ава-
ляковъ, Юр. Ивановъ, Я. Дянковъ, Ив. 
Николовъ, М. Русевъ, В. Михалевъ, X. Ред-
жебовъ, Б. Велевъ, Ил. Ангеловъ, В. То
доровъ н Зл. Петровь, а въ огсжтствието 
ва членоветъ; В. П. Назжровъ, Д. Шнковъ, 
Ст. II. Караджовъ, В. Няголовъ, й Сл. То
доровъ, които еж въ отпускъ и на Г. Па-
саровъ, Д. Кенковъ, Д. Милковъ и Вл. Ку-
ловъ, по неизвестни на Съвета причини. 

Откриване заседанието. 
Председателя като констатира, че при-

ежтетвуватъ повече отъ половината члено
ве на съвета, обяви заседаниието за от
крито въ 3 часа сл*дъ пладне. 

РЪШЕНИЕ № 61. 

Прочитание, приемание и подписвание 
протокола Л8 10 

Прочете се и се подписа протокола на 
Окр. Светъ отъ заседанието му на 26 й 
того подъ № 10, въ тоя протоколъ по ре
шение ,?в 51 Окр Съветникъ Д. Кондовъ.' 
който заяви тогава особенно мнение каза 
че особеното мнение било точно слъднето: 
„Въ управлението на санаториума да взема 
участие и Окр. Съветъ по определяние так 
сигЬ, при приемане децата и др. въпроси". 

РЪШЕНИЕ № 62. 

Допълнение на решението Л 51, въ 
смисъль че местата се отстжпватъ на мор
ския санаториумъ на вечни времена. 

Председателя на постояната комисия 
г. Едрецовъ моди да се изтълкува реше
нието й̂ 51 отъ 26-й того въ емнсъль дали 
отстжпеното н подарено место на санато
риума да се счита на вечни времена илп 
какъ, защото въ миналото като се е от-
стжпяло место Министерството е искало 
сведения какъ се е отстжпило това м-Ьсто. 

Окр. Съветъ единодушно 

Р Ъ Ш И 

Решението Л0 51 требва да се разбира 
въ смисъль, че местото се отстжпва на 
детския морски санаториумъ ва вечня вре
мена. 

РЪШЕНИЕ № 63. 

Прережданпе дневния редъ и изслуш-
ванне изложението на.райония горски ин-
спекторъ. 

Председателя съобщи на Съвета че при 
све че не е поставено на дневенъ редъ за 
днешното заседание изложението на район
ния горски инспеиторъ за състоянието на 
горите' на окржга но понеже г. горския Ия-
спекторъ дойде и е готовъ да чете изло
жението си моли Окр. Съветъ да пререди 
дневния си редъ и да изслуша още сега 
поменатото изложение. 

Окр. Съветъ единодушно прие да се 
пререди дневния редъ и да се изслуша из
ложението на горския Инспекторъ. 

-Председателя даде думата на рапония 
горски Инспекторъ който прочете своето 
изложение Въ изложението си той описа 
въ твърде мрачни краски състоянието на 
горите въ Варненския Окржгъ. Опустоша
ването на държавните и общинските гори 
отъ день на день се усилвало; забележи
телно место въ това направление заематъ 
коренежите. Нашето население при това 
положение на земледе^ето което е дребно 
се стрЬми да увеличи земята си за сметка 
на горите. Опустошаването на горите спо-
редъ него се дължи на небрежеството па 
масата която не може да прецени големите 
ползи отъ горите и главно на партизанст-
вото, понеже винаги и въ всъко време се 
е партизанствувало съ тбхъ. Наближатъ 
избори започва смената на общинската и 
държавна горска стража, която вместо да 
се рекрутира отъ способни сили знающи 
службата и годемата полза отъ горите се 
попълва съ партизани които нищо не да-
вать че горите се опустошавани. Безъ съм
нение десничеиге еж важния факторъ за 
опазвание на горите, но при това положе
ние десничея нищо не може да направи 
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защото всвкнй силенъ партнзанинъ му на
лагала и тежко му ако не е.е подчини: у-
волнението или най малко пр4местванието 
е неминуемо. Наистина и въ Франция и въ 
Русия въ миналото населението безмило

стно е унищожавало и унищожило горнтЬ 
но по-после когато се е съзнала великата 
полза огь гЬхъ държавата е харчила ми
лиони за създаването имъ. 

Следва. 

Б Ю Л Е Т И Н Ъ 
За появеннте и прекратвнмте заразителни болести по домашния добитъкъ, 

Варненско Окръжие, отъ 15 до 30 юнпй 1915 год. 

Пр-Ьзъ това връме са» биле нонстатирани: 
<=> й . 

3? е-

1 

2 

Наименование на 
болестьта 

В4съ по кучетата 

Огненица по свините 

Село или градъ 

гр. Варна 

Ахъръ-кьой 

Община 

Варненска 

Девненска 

Околия 

Варненска 

Провадийска 

Пр-Ьзъ т о в а в р е м е еж б и л е п р е к р а т е н и : 

1 

2 

3 

4 

5 
'6 

7 

Сапъ по конете 

я » 

П Я -9» 

» V " 

Т> >' » 

» " Я 

я » » 

Гюндогду 
Чатма 
Дашъ-Будакъ 

Джаферлвй 
Семетъ 
Галата 
Пресвдци 

Николаевека 

п 

Еникьойека 

* 

Ботевека 

Яйдвнева 

* 

гр. Варна, 1 Юнай 1915 година. 
Варненски Окр. Ветвр, Лекарь: Д-ръ Ст. Н. Тюлввъ. 

ХРОНИКА. 
Постоянната Номнеия еъ Окр. .№ 2570 

отъ 10 того повраща на общините въ 
окржга наборните имъ списъци за 1916 
год. за поправка и допълнение, съгласно 
протонолите на специалната комисия по 
проверката имъ. 

Обраща се внимание на г. г. общин
ските кметове, че вписъцигв поправени 
треба да се повърнатъ въ постоянната 
комисия непременно де 25 того, защото 
въ противенъ случай лично те ще бж-
датъ отговорни 
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К о з л у д ж а н с к о К м е т с т в о . 
Варненска околия. 

О Б Я В Л Е Н И Е 
№ 1562 

с. Козлуджа, ЗО-й Юний 1915 год. 

Подъ надзора на Кметството се намира 
една „Юва" кобила на 10 години, косъмъ 
черенъ, на челото малко бело, левото око 
слъпо, на задните два крака малко било и 
заднята десна кълка ухапано огъ вълкъ. 

Ако до 60 дни отъ днесъ не се яви 
стопанина съ нъдлежните документи и си 
вземе добитъка, последния ще се продаде 
на гьргъ за въ полза на общината. 

Кметството. 

Бурхавларското Учил. Настоятелство. 

О Б Я В Л Е Н И Е 
№ 10 

с. Вурханларъ, 27 Юний 1915 год. 

Бурханарското учил. настоятелство обя
вява, че търси кайсторъ Комуто да отдаде 
ремонта на сжщото училище презъ т. г. 

Предложенията ще се приематъ до 15 
Юлий т. год. 4 часа следъ обедъ. 

Приблизителна стойность на предприя
тието възлиза ва 1000 лева 

Залогъ 5<уо, 

Закона за обществените предприятия е 
задължитеденъ за конкурентите. 

Пръдседатедь: 'Д. Георгиевъ 

за Секретарь: Дамитровъ. 

Ботевско Църковно Настоятелство 

О Б Я В Л Е Н И Е 
№ 31 

с. Ботево, 28-й Май 1915 год. 

Вотввското Църковно Настоятедсто, Вар
ненска Околия, (бивше Добришка,), обявява 
на Християните отъ окржга, че аязмата 
Св. Марина находищата се въ землището 
на с. Ботево остана въ Българска терито
рия и на 17-й Юлий всека година пакъ 
става оборъ, както и преди войната. 

Отъ Настоятелството-

Аджемлерско Селско Общ. Управление 

О Б Я В Л Е Н И Е 
№ 1621 

с Аджемлеръ, 7 Юлий 1915 год. 

Общинското управление търси майсторъ 
комуто да възложи по доброволно съгласие 
направата на времененъ нужникъ и ограда 
съ тель училището на с Инджикьой стой-
ностьта на работата е 400 лева 

Жедающпте да я извършатъ до 8 Ав-
густъ тази г. да подадътъ своитъ предло
жения въ общинското управление въ село 
Аджемлеръ. 

Общ. Кметъ: Г. Ст. Апостоловъ-

Секр.-бирникъ: М. Христовъ. 

Печат. „Войнпковъ"—Варна 


